
Referat af bestyrelsesmøde 21. januar 2023 i  
Venneforeningen Danmarks Underholdningsorkester 
Holdt på Café Katz, Frederiksberg 
 
Til stede: Bibi, Henrik, Erik, Ole, Anne Marie, Christine og Helle. Afbud fra Mette (spiller koncert). 
 
DAGSORDEN: 

1. Valg af dirigent  
2. Godkendelse af dagsorden  
3. Valg af referent  
4. Sidste referat 
5. Dagens koncert 
6. Flyer og håndtering af kontingent 
7. Generalforsamling - fastlæggelse og forberedelse 
8. Forslag fra sekretariatet om tur til Odense 
9. Budget 
10. Fastlæggelse af næste møde 

 
1. Valg af dirigent. Bibi styrer ordet. 

 
2. Godkendelse af dagsorden. Ingen indvendinger. 

 
3. Valg af referent. Henrik tager referat. 

 
4. Sidste referat. Et par tvivlsspørgsmål blev afklaret, og referatet vil dermed snart være klar 

til at lægge på hjemmesiden (Henrik, Bibi). 
 

5. Dagens koncert. De sidste praktiske ting blev aftalt. 
 

6. Flyer og håndtering af kontingent. Vi opererer fremover med to kontingenter: et ”højt” på 
500 kr. pr. år (plus) og et ”lavt” på 300 (basis). Tanken er at man som eksisterende 
medlem aktivt skal tilmelde sig det lave kontingent. Differentieringen indebærer at 
basismedlemmer skal betale for at deltage i visse arrangementer. I den nye flyer er dette 
overskueligt stillet op således at arrangementer i midterste spalte kræver betaling fra 
basismedlemmer.  

 
7. Generalforsamling - fastlæggelse og forberedelse. Generalforsamlingen er fastlagt til 

mandag den 13. marts. Vi arbejder på at den skal finde sted på restaurant Akropolis, H.C. 
Ørsteds Vej 70, Frederiksberg. Bibi spørger om Lars Barfoed vil være dirigent.  
 
Det blev foreslået at vores nye kontakt i Viborg (Rikke) bliver inviteret til 
generalforsamlingen.  
 
Der er enighed om at vi ønsker levende musik til generalforsamlingen. En mulighed er at 
nogle af os (Ole og Henrik) kan akkompagnere et par sange. 
 



Lidt udenfor dette punkt: Musik til nattergaleturen i juni kunne godt være en fløjte. Helle 
spørger Dora (DUO) eller Agneta (også DUO). 

 
8. Forslag fra sekretariatet om tur til Odense. Anledningen er opførelserne af den nye opera 

”Græsset er grønnere” af Oh Land og Adi Zukanovic i april. Vi kom ikke i dybden med 
punktet. 

 
9. Budget. Erik gav en kort orientering om regnskabet og delte kopier ud. Punktet tages op i 

detaljer til næste møde. 
 

10. Fastlæggelse af næste møde 
Næste møde bliver mandag den 6. februar 2023 kl. 8.00 i Lydens Hus. 


